
Z A P I S N I K 

 
 sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 17. ožujka 2020. u Gradskoj 
vijećnici, Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 
 
 Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 
 Sjednica je započela s radom u 11,00 sati. 
  
 Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je da 
je od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 16. 
 
 Nazočni: Ivan Adžić, prof., Igor Babić, dipl.ing.građ., Tomislav Bečirević, Željko Bešlić, 
dipl.ing.šum.,Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Željko Bigović, ing., Franjo Kikić, 
spec.admin.publ., Jelena Kovre, mag.educ.art., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, Ljepša Rakas-
Vujčić, dr.med., Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec., Antun Škvorčević i Matej Zboril. 
 
 Izostanak je ispričala mr. Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih.. 
 
 Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Ivana Trupina, mag.oec., 
zamjenica gradonačelnika, Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika,  Marijan Furić, dipl.ing., 
direktor tvrtke Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška,  Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. tajnika Ureda Grada 
Nova Gradiška, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije, 
Goran Tomljanović, dipl.iur., v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti Grada Nova 
Gradiška i Mihaela Đeraj, spec.admin.publ., voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti. 
  
 Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu Grada. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 
nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove 
Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća održane 20. prosinca 2019. 
godine. 
 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške temeljem 
članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, 
broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća održane 20. prosinca 
2019. godine. 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća da li 
imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 20. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su primili u 
Pozivu za sjednicu. 
 
 FRANJO KIKIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Imam prijedlog da se 2. Točka, znači 
Informacija o dosadašnjim aktivnostima i planu poslovanja tvrtke Vodovod zapadna Slavonija, skine 
sa Dnevnog reda, naime zbog nastale situacije mi trebamo nastojati da ova sjednica traje što kraće, 
a ta točka Dnevnog reda se samo prima na znanje, o njoj nema glasovanja pa predlažemo da se ta 
točka uvrsti u jednu od narednih sjednica Gradskoga vijeća.“ 
 



LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća da li 
ima još prijedloga za promjenu Dnevnog reda 20. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 Budući više prijedloga za promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica Gradskog vijeća 
stavila je prijedlog Kluba SDP-a da se točka 2. skine sa Dnevnog reda na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, 5 „protiv“ prihvatilo je prijedlog 
da se točka 2. skine sa Dnevnog reda ove sjednice. 
  

Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća stavila Prijedlog dnevnog red na glasovanje. 
 

 
 Gradsko vijeće glasujući 11 „za“, 4 „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18) utvrdilo je sljedeći: 
 
 

D N E V N I     R E D 

 
1. Aktualni sat, 
1. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom Grada Nova Gradiška za 2019.   

godinu, 
2. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 

odbačenog otpada i provedbi mjera za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš za  
2019. godinu, 

3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Nove Gradiške za 2020. 

4. Prijedlog odluke o davanju jamstva Zagrebačkoj banci za kredit tvrtke 
Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška, 

5. Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Nove Gradiške u 
Industrijskom parku Nova Gradiška, 

6. Prijedlog odluke o davanju na korištenje nekretnina u vlasništvu Grada Nove 
Gradiške pravnim osobama kojima je osnivač Grad Nova Gradiška, 

7. Prijedlog odluke o ukidanju statusa Općeg dobra 
8. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju zemljišta i javnih 

površina u gradu Nova Gradiška, 
9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za projekt/operaciju 

Dječje igralište Kovačevac, 
10. Prijedlog odluke o imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Nove Gradiške, 
11. Prijedlog zaključka o imenovanju v.d. ravnateljice Gradske knjižnice Nova 

Gradiška. 
 

Točka 1. AKTUALNI SAT 
  
 TOMISLAV BEČIREVIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje Radio postaje 
Nova Gradiška: „Kako imamo jednu novonastalu situaciju koja je zapravo bitnija od politike i od 
svega, evo nećemo nikakvo politično pitanje, čisto nešto što će zasigurno doći nakon ovoga. 
 Poštovani Gradonačelniče, ovo će biti jedan vrlo ozbiljan udar na gospodarstvo također, ima 
li Grad neke mjere i planove kako pomoći gospodarstvenicima jednako kao i stanovnicima grada 
Nove Gradiške jer poslije ovoga i ove nadolazeće recesije sigurno će biti teško i neki će ostati na 



žalost i bez posla. Neki gradovi odgađaju plaćanje komunalne naknade i slično, a neki gradovi 
također odriču se prireza. Poštovani Gradonačelniče, može li Nova Gradiška također nešto napraviti 
po tom pitanju za stanovništvo Nove Gradiške?“ 
 
 VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Može i napraviti će. Što se tiče 
komunalne naknade mi smo jučer imali Stožer ovdje i ja sam poručio danas će otići u medije što se 
tiče komunalne naknade za starije osobe. Znači govorimo o problemu naše Gradske blagajne gdje 
jako puno ljudi dolazi i plaća svoje režije iz prostog razloga zato što je naknada nula kuna i već smo 
uveli određene mjere za naplatu, da jedna po jedna osoba ulazi tamo, međutim s obzirom da su 
starije osobe dosta, hajdemo reći izložene i dolaze u jednu skupinu najrizičnijih, mi njih molimo da 
ne moraju, odnosno da ostanu kod kuće, da se ne šetaju po gradu, da ne idu u Gradsku blagajnu 
plaćati komunalnu naknadu jer neće dobiti kaznu, nećemo ih penalizirati, nećemo ih ovršiti, znači 
u slijedećih nekoliko mjeseci dok ovo traje, tako da je to prva stvar. Druga je, pratimo zajedno s 
kolegama gradonačelnicima, pripremamo nekakve mjere, to ćemo donijeti zajedno, a naravno 
nositelj cijelog projekta, odnosno cijele priče je Država i u Državi danas će ministar imati izlaganje 
na temu tih mjera, pa ćemo se prikloniti svemu tome skupa.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, upitala je Vijećnika je li  zadovoljan odgovorom? 
 
 TOMISLAV BEČIREVIĆ, odgovorio je da je. 
 
 LJILJANA PTAČNIK, nakon što je pozdravila sve nazočne, kao i slušatelje: „Ja ponovno 
postavljam pitanje i Gradonačelniku i Gradskoj upravi kao i komunalnim djelatnostima posebno; 
što se može učiniti za dignitet sahrana, ukopa, kakogod to zvali? Dakle, nadstrešnica koja je nužno 
potrebna na onom platou, podestu ili kako mi to zovemo, da se ljudi imaju gdje skloniti za vrijeme 
ukopa, pogreba kada pada kiša ili kada je sunce. To je prvo pitanje. 
 Drugo pitanje odnosi se na to; može li se nešto napraviti da se ukopi, sahrane sa dva pomaknu 
na tri i četiri sata jer ako je sahrana u dva sata, koliko ljudi, naravno trenutno su sahrane, okupljanja 
oko sahrana odgođeni, ali da je vrijeme normalno, koliko ljudi mora izaći s posla i koliko to košta? 
Dakle, jeftinije je platiti nekoliko ljudi koji stalno, izvanredno rade nego sve one koji izlaze s posla 
da bi prisustvovali sahrani svojih bližnjih i drugo, ja mislim osobno, a vjerujem i većina nas ovdje 
da to ne iziskuje velika sredstva da se vrata mrtvačnice umjesto na željezničku prugu, okrenu prema 
groblju tako da cijela ona povremeno povorka ne mora okolo kružiti nego da ipak damo nekakav 
dignitet cijelom tom žalosnom događaju.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice, znači 2010. godine, mislim da je to bilo tada, ovaj 
Dom u drugim odnosima i u drugim ljudima su donijeli jednoglasno odluku za realizaciju jednog 
projekta upravo toga za nadstrešnicu, za veliku dvoranu, ceremonijalnu dvoranu. Znači, to je 
potvrđeno ispred Gradskog vijeća u tom trenutku, naglašavam jednoglasno, kao najbolji, kao 
odličan projekt, međutim za taj projekt treba pet, šest, sedam milijuna kuna i treba još otkupiti one 
dvije kuće tamo. U ovom trenutku mi nemamo novaca za to, a da napravimo nešto što nije adekvatno 
tome, da potrošimo milijun ili dva pa nakon tri godine kada budemo imali novaca da rušimo to isto, 
to nećemo. Znači u ovom trenutku mi ćemo vjerojatno kandidirati, mi smo već prijavili taj projekt 
koji je strateški projekt za grad Novu Gradišku i vezano uz Fond malih gradova. Ako to prođe, ako 
to bude sve tamo, onda ćemo ići i u kupnju tih kuća i u realizaciju toga projekta. Tako da to je moj 
odgovor. sad, to je moj odgovor bio prije nekoliko mjeseci kada ste mi postavili to pitanje jer stalno 
ste na tome i ja sam i ja nisam zadovoljan s time jer nažalost često puta idem tamo pa kiša, snijeg, 
sunce ili sve ostalo je veliki problem. S druge strane, što se tiče samih održavanja, satnice, to 
moramo vidjeti s našom komunalnom tvrtkom Eko kong koja organizira cijelu tu priču i vezano isto 
tako za svećenika. Pitati ću direktora, tražiti ću od njega odgovor pa da Vam se pošalje.“ 



 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
 LJLILJANA PTAČNIK, odgovorila je da je. 
 
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Ja imam jedno pitanje, vezano 
je baš oko ovih nekretnina za koje je Grad donio odluku da prodaje, zapravo koliko je od toga 
zapravo prodano s obzirom da se donio čitav niz odluka o prodaji gradskih nekretnina i ako je 
prodano koliko je iz toga novaca prikupljeno i sada smo čuli ovo da nemate novaca vezano za ovaj 
projekt te svečane dvorane za ukop i ceremoniju pa me zanima, mislim, ulazimo u nove projekte 
stalno a nemamo novaca za stare koje smo već donijeli odluku ranije i jednoglasno, evo sada ste 
maloprije rekli. Pa bih Vas molio nešto šire da mi elaborirate vezano za tu temu. Mislim da je 
razumno, svatko kad postigne jedan cilj da ide prema drugom i tako redom. Naravno da treba imati 
neki dugoročniji plan ali nekako mi se čini da imamo to previše zbrkano; preprodajemo ovo, 
nedavno smo prodavali tamo Soho-bar i ovo ne znam je li to što realizirano od toga, a neke stare 
projekte, između ostaloga i ovaj koji ste maloprije spomenuli, nismo realizirali zato što nemamo 
novaca. Molim Vas recite nešto o tome.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovani kolega, znači nemamo novaca za taj projekt u ovom 
Proračunu 2020., nismo ga izglasali. Sljedeće godine možda ćemo imati? Što se tiče svih ovih ostalih 
stvari, sada bih Vam ja morao paušalno govoriti, vjerojatno bih negdje pogriješio zbog toga ću Vam 
poslati pismeni odgovor na ovo da vidite što je prodano i što je kupljeno.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
 ANTUN ŠKVORČEIĆ, odgovorio je da je zadovoljan. 
 
 ŽELJKO BIGOVIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje: „Moje prvo pitanje, 
isto možda, evo svi se preferiramo na nastalu situaciju, na pandemiju korona-virusa pa možda će 
neki naši sugrađani koji su otišli iz ovoga našega kraja, iz Republike Hrvatske, biti primorani se 
vratiti, pa moje pitanje se odnosi na zapošljavanje tih naših sugrađana. Naime, Gradonačelnik se 
često voli hvaliti i pokazivati grafikone njegovim dolaskom na vlast da je smanjen broj nezaposlenih 
na Zavodu za zapošljavanje, povećan broj zaposlenih u gospodarstvu. Ovaj smanjeni broj 
nezaposlenih na Zavodu rezultat je baš tih odlazaka naših sugrađana, a povećani broj zaposlenih u 
gospodarstvu je rezultat otvaranja tvornica Atlantic-grupi i Klima opreme. To su tvrtke s kojima 
sam ja potpisao ugovor, izgrađene i otvorene u mome mandatu, a onda je uhodavanje proizvodnje 
nastalo nakon toga i novo zapošljavanje. Tu je značajan dio njih zaposlenih i s tim stvaranjem radnih 
mjesta Gradonačelnik nema nikakve veze, Vinko Grgić.  Pitanje Gradonačelniku, prije tri godine 
11.05.2017. u Gradskoj vijećnici na sva zvona pompozno ste objavili da ste potpisali ugovor s pet 
tvrtki; Techno-Win, Franagro, Hladni val, Vatreni, Progressis kao novi ulagači u Industrijsku zonu. 
To bi bila konkretna mjera novih zapošljavanja. Ja bih to rado pohvalio. Zato pitam što se dogodilo 
s tim ugovorima, zašto nije došlo do izgradnje tvornica i novih zapošljavanja? Prošlo je već tri 
godine i doista dovoljno vremena ako se tu nešto htjelo i moglo napraviti ili je to doista bilo samo 
u svrhu predizborne mazanja očiju našim biračima? 
 Drugo pitanje se također odnosi na zapošljavanje, ali na zapošljavanje na Vaš način. 
Nedavno, krajem veljače, Državni inspektorat Republike Hrvatske podnio je optužni prijedlog 
protiv gradske tvrtke Eko kong i odgovorne osobe direktora Vlade Ivkovića zbog nepravilnosti pri 
zapošljavanju Vašeg stranačkog prijatelja Željka Siladija. S obzirom da predstoji veće ulaganje u 
rekonstrukciju Gradske tržnice postoji potreba da projekt vodi osoba od iskustva za gospodarsko 
poslovanje dokazana pravomoćnom sudskom kaznom zatvora, pa evo kvalitetnog novog političkog 



uhljebljivanja, pa tako na to radno mjesto referenta ili referentice tržnice i administrativnih poslova 
ne primite nezaposlenu kćerku poginulog hrvatskog branitelja iz Domovinskog rata koja po Zakonu 
o hrvatskim braniteljima i članovima njihovih obitelji, mislim da je to članak 103, ima prednost pri 
zapošljavanju. Naravno, Vi prednost date i dobije posao socijalno ugroženi vlasnik i direktor Radio 
Psunja, vlasnik nekoliko kuća, vikendice na moru, za mene je to sramotno. Gradonačelniče, tražim 
od Vas kao predsjednika Skupštine Eko kong-a i od direktora tvrtke Eko kong-a, gospodina Vlade 
Ivkovića da se očitujete o ovoj situaciji u ovom predmetu.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „S obzirom da tražite da se očitujemo i ja i kolega, mi ćemo se pismenim 
putem očitovati. Drugo, što se tiče zapošljavanja; ja ću Vam reći samo jednu stvar, 2016. godine 
kada sam preuzeo upravljanje ovim gradom, ja i moj tim ljudi, većina ovih koji su ovdje i neki koji 
nisu, broj zaposlenih u Novoj Gradiški je bio 3700, otprilike. Danas je 4900. Broj nezaposlenih 
2016. godine je u tom trenutku bio negdje 1500 i nešto, danas je negdje oko 600 i to je moj odgovor 
na Vaše pitanje.“     
 
 ŽELJKO BIGOVIĆ: „Nisam dobio odgovor po običaju, da ja pitam jedno, Gradonačelnik 
odgovara drugo i tako to vozimo različitim kolosijecima. Konkretno sam pitao što je s pet potpisanih 
ugovora, s pet novih ulaganja u Industrijsku zonu? Ja sam ih nabrojao, Vi ste kazali da ste potpisali 
ugovore i doista tri godine je vrijeme za koje se zna da li od toga ima nešto ili ne? Evo, to konkretno 
sam tražio odgovor, Vi odgovarate općenito priče koje nisam tražio. Evo, odgovor konkretan 
tražim.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Riječ je o predugovorima. Nismo potpisali ugovore, potpisali smo 
predugovore. U stavku predugovora smo rekli ukoliko, oni su molili, te firme su molile da ih 
podržimo na način da se mogu legitimirati, da imaju pravo na korištenje jednog zemljišta koje će 
kupiti, a to je uvjet bilo ujedno da bude to pravo u kandidiranju za fondove Europske unije. Neki, 
odnosno većina ih nije dobila, nisu prošli na natječaju i u tome je stvar, drugi su odselili u neko 
drugo mjesto. Progressis radi koliko znam i dobro radi, znači ljudi su ostali ovdje.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom ili će čekati 
pisani odgovor? 
 
 ŽELJKO BIGOVIĆ, odgovorio je da očekuje pisani odgovor. 
 

Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga, Predsjednica Gradskog vijeća 
zaključila je rad po ovoj prvoj točki Dnevnog reda. 
 
 
Točka 2. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA GOSPODARENJA OTPADOM GRADA  
     NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
VLATKO GREINER, ispred Kluba vijećnika SDP-a:„ Izvješće o izvršenju plana 

gospodarenja otpadom za grad Novu Gradišku za 2020. godinu, Klub SDP-a će prihvatiti.“ 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba HDZ-a, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje : 

„S obzirom na točku 2., evo gledali smo sve ove materijale, dosta je to šturo, dosta je to oskudno, 
nekakvih bitnih stvari koje mi trebamo saznati kao gradski vijećnici, mi ne saznajemo iz tih 
materijala koje mi dobivamo, pa bih Vas molio gospođo Predsjednice da te materijale malo ljudi to 



bolje pripreme i da to ne izgleda ovako kako izgleda. Mi imamo u predmetu, odmah u glavi izvršenje 
gospodarenje otpadom za grad Novu Gradišku za 2020., a radi se o 2019., ako sam dobro shvatio.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Nisu imali vremena samo tri mjeseca za pripremiti.“ 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „Da, mislim nije samo s time, ima dosta tih materijala koje tako 

dobivamo bez nekakvih logičnih objašnjenja. Sveukupno Izvješća je relativno korektno napravljeno 
i zanima me na strani dva toga Izvješća piše ovako; Ustavni sud RH donio je 29. siječnja 2020. 
Rješenje kojim je donošenje konačne odluke u suglasnosti i privremeno obustavljanje i izvršenje 
svih akata i radnji, a s time u svezi je i način obračuna cijene javnih usluga prikupljanja miješanog 
i bio-razgradivog komunalnog otpada ostao prema cjeniku od 1.6.2020.. 1. 6. 2020. još nismo niti 
doživjeli, vjerojatno prema 1. 6. 2019., je li tako?  To je opet još jedna od stvari da se materijali 
dovoljno ne pripremaju. Imate materijal na četiri, pet strana i to ne napravite kako treba. Druga stvar, 
na strani tri bio-razgradiv otpad, miješani komunalni otpad, ja pretpostavljam da je ovdje opet došlo 
do pogreške jer ste zamijenili bio-razgradiv otpad je 25.000 kg, smanjilo se na 26, a ovdje ispada da 
je išlo na šest milijuna. Greška, znam. Imamo jednu bitnu stvar koja će Grad nešto koštati, vjerojatno 
dosta, znači imamo tu situaciju da Fond neće sufinancirati nabavu spremnika za bio-razgradivi 
otpad, odnosno za bio-otpad te ćemo ih morati isfinancirati iz vlastitih sredstava. Ovo ostalo je 
koliko-toliko čitljivo , nije to tako sve skupa ni loše, međutim dajte gledajte da se to popravi i u 
zaključku dajte nam napišite, s obzirom na ukupne količine komunalnog otpada, ja pretpostavljam 
da se to odnosi na grad Novu Gradišku i dajte to malo bolje razradite da znamo jer vidimo da je to 
nekakvih tri milijuna kilograma, a ovdje se radi o pet, šest milijuna kilograma, pa nekako da to 
imamo po jedinicama lokalne samouprave, da znamo s time da bi to bilo taj dio koji je. Mi ćemo 
ovakvo Izvješće podržati i Klub HDZ-a će podržati, a ja bih vas molio za drugi puta da takva izvješća 
ne donesete ovdje jer je sramota. Dajte nekome da pet puta pregleda ako treba.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ja sam prije početka imala jedan žustriji razgovor sa 

direktorom, možda da stvarno vodite računa i što pišete i što govorite za ovom Vijećnicom.“ 
 
GORAN TOMLJANOVIĆ: „Ja sam kriv, pardon, ja sam trebao to Izvješće….“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Nisam Vas ništa pitala.“ 
 
LJILJANA PTAČNIK: „Znam da se više ne snima, ali ja pitam zato što mene zanima, a 

vjerujem da bi onda i ovo pitanje bilo dobrodošlo, dakle direktoru postavljam pitanje, vjerujem da 
bi to zanimalo i sve naše ostale građane pa vi nađite neki način da ih obavijestite ako mislite da 
treba. Dakle, ja sam postavila na zadnjoj, predzadnjoj sjednici kada smo imali oko odvoza, 
komunalnoga smeća ili kakogod to nazvali i molila sam da se stavi izvan snage Vaša odluka da se 
dan nakon blagdana neće odvoziti nego da se preskače pa će se odvoziti za dva tjedna i tada sam 
rekla da ću tu kantu sa svojim smećem istresti u dvorište ako mi ne odvezete otpad i naravno da to 
nisam napravila, ali je taman meni red na moje kućanstvo i moj dio grada u kojem živim i za Božić 
i za Novu godinu, palo na srijedu, dakle meni nije odvezeno smeće na Božić u srijedu, ja sam imala 
punu kantu smeća i još nekoliko plastičnih kanti. To nema veze sa ovim Izvješćem i tako je to meni 
bilo stajalo do Nove godine, dakle dva tjedna. Više mi nije padao nikakav praznik u dane kada se 
odvozi smeće, a zašto ja to sve pitam, a to nas sve zanima, ja vjerujem da zanima i gradske vijećnike 
i vijećnice. Je li ta odluka stavljena izvan snage i može li se očekivati? Ja Vam predlažem pametniju 
odluku da dvostruko naplatite kada odvozite, oni koji žele da se odvozi smeće oni će iznijeti, oni 
koji ne žele i neće platiti, oni neće izvesti kantu za smeće, ali ne da stoji. Ide toplo vrijeme, a ako 
smeće bude stajalo dva tjedna, to neće dobro biti.“ 

 



MARIJAN FURIĆ nakon što je pozdravio sve nazočne : „Naime, da, u pravu ste zadnji 
puta ste postavili tu to pitanje. Po pitanju blagdana odluku nismo izmijenili ali razmišljamo, idemo 
u tome pravcu inače da izmijenimo odluku jer niste samo Vi poslali pitanje, bilo je još upita, koji su 
zvali telefonom našu firmu i raditi ćemo na tome da bude odvoz poslije blagdana. Zašto smo to 
napravili? To sam i zadnji puta isto predložio budući da na neki način stalno smo u koordinaciji sa 
svim komunalcima. Jako puno komunalaca, odnosno sjeverni dio najviše naše lijepe Hrvatske, oni 
su vam donijeli odluku da se komunalni miješani, komunalni otpad skuplja svaka dva tjedna i 
vjerujte mi da su oni uspjeli u tome. Uspjeli su napraviti na neki način, „reda“. Iz kojega razloga? 
Iz toga razloga što evo i ovo znači Izvješće spada u gospodarenje otpadom, odnosno Plan 
gospodarenja otpadom što je Grad Nova Gradiška donio za period 2017. – 2020., upravo to traži – 
smanjenje miješanog komunalnog otpada. Ako mi dademo mogućnosti svim našim korisnicima da 
oni svaki tjedan trpaju pune kante smeća, naravno mi to naplaćujemo, ali pokušati na taj način, 
pokušati riješiti to kod građana da pokušaju odvojiti sve vrste otpada što zakon to od nas trži, ali 
evo uzeti ćemo ovo pitanje u obzir i mislim da ćemo ispraviti tu grešku. Ako mogu malo i ono što 
ste Vi mene pitali isto; mi smo naravno, Uredba je izašla u 2017. godini u 11. mjesecu i na osnovu 
te Uredbe mi smo trebali donijeti nove cjenike 2017. godine. 2018. godinu radili smo na cjenicima, 
tražili smo suglasnost na cijenu od svih jedinica lokalne samouprave, naravno i od Grada Nove 
Gradiške prvenstveno. Dobili smo suglasnost na novi cjenik, međutim nismo išli u novu cijenu 
prikupljanja otpada iz toga razloga zato što nismo bili spremni na način da nismo bili čipirali sve 
kante. Budući kada smo čipirali sve kante, kada smo to programski sve usavršili, krenuli smo s 
novom naplatom, to je bilo u šestom ili sedmom mjesecu 2019. godine, no međutim u tome cjeniku 
i u našem troškovniku je naravno da su bili više stambeni objekti. Mi nismo u istom trenutku, u 
istom momentu išli sa povećanjem cijene više stambeni objekti i ostala domaćinstva zato što nismo 
još imali način kako odrediti količinu otpada za više stambene objekte budući da su kontejneri od 
pet kubika na otvorenome i svatko ima pristup tome kontejneru i svaki dan te kontejnere praznimo 
i svaki dan se u te kontejnere baca otpad, odnosno komunalni otpad. Iz toga razloga smo pričekali 
mjesec, dva, tri da vidimo kako će to biti i mi smo možda u jedanaestom mjesecu prošle godine smo 
krenuli sa naplatom, s novim cjenikom za više stambene objekte. U međuvremenu izašla je dopuna 
Uredbe koja je stornirana, a mi smo se također i pripremili za odluku, odnosno za tu izmjenu Uredbe 
sa novim cjenikom i trebali smo ići prema jedinici lokalne samouprave i tu smo stali. U tom novom 
cjeniku trebali smo, zato sam rekao zadnji puta kada ste me pitali, znači cijena za domaćinstva bi 
ostala ista, za pravne osobe bi se čak i smanjila.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ali nije tako!“ 
 
MARIJAN FURIĆ: „Ali mi radimo po prvoj Uredbi, ne po izmjeni, po prvoj Uredbi i po 

prvom cjeniku što smo dobili suglasnost 1. 6. 2019. godine, ali kažem Vam, mi dva ili tri mjeseca 
nismo išli sa naplatom, odnosno sa povećanjem za više stambene objekte zato što nismo imali, tražili 
smo razlog kako da to napravimo po pitanju količine otpada, a trebali smo isto napraviti znači od 1. 
6. ili 1. 9. smo trebali ispostaviti fakture za povećanje cijene i za više stambene objekte i za ostala 
domaćinstva, a ni za više stambene objekte smo mjesec, dva ili tri smo kasnili, ali u istom je cjeniku, 
a ovaj novi cjenik koji nismo dobili suglasnost to je poništeno.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ja sam Vas lijepo pitala na zadnjoj sjednici Gradskoga vijeća 

i rekla sam da ovo ulazi u Zapisnik što govorite, Vi ste rekli jedno, sad pričate drugo i zato sam Vas 
upozorila da pazite što govorite jer to uđe u Zapisnik Gradskog vijeća.“ 

 
MARIJAN FURIĆ: „Pitali ste me da li će biti povećanje cijena, rekao sam ne.“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Vi ste rekli ne.“ 



 
MARIJAN FURIĆ: „41 kn, fiksni dio i 4,8 kuna varijabilni dio, tako je bilo rečeno.“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ja ću Vam donijeti izliste svih mojih susjeda s Urija gdje svi 

imaju povećanu cijenu, ali dobro. Kažem, kada Vam ja postavim pitanje onda odgovorite onako 
kako je, a ne drugačije jer sam ja Vas upozorila da će to ući u Zapisnik. I ovo što danas pričate će 
isto ući u Zapisnik.“ 

 
MARIJAN FURIĆ: „Naravno, radimo po starome cjeniku, to jest ne po novome, po 

starome cjeniku naplaćujemo naše usluge.“ 
 

 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izvješće 
o izvršenju Plana gospodarenja otpadom na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o Izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Novu Gradišku za 

2019. godinu 
 

KLASA: 351/20 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-20-06 
 

(Zaključak kao i Izvješće prilog su ovom Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

  
Točka 3.    IZVJEŠĆE O LOKACIJAMA I KOLIČINAMA ODBAČENOG OTPADA, 
        TROŠKOVIMA UKLANJANJA ODBAČENOG OTPADA I PROVEDBI 
        MJERA ZA UKLANJANJE OTPADA ODBAČENOG U OKOLIŠ ZA 2019.  
        GODINU 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Izvješće o nepropisno odbačenom 

otpadu za 2019. godinu, Klub SDP-a će prihvatiti.“ 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ, ispred Kluba vijećnika HDZ-a: „Ja ću gospođi Stipetić čestitati na 

ovom Izvješću jer je Izvješće zaista korektno složeno osim nekakvih malih pojašnjenja, a to me 
zanima s obzirom na to na ovu veliku količinu što imamo od, rečeno je, 5.000 kubika ispod autoceste 
znači u Prvči. Ova površina od 24.000 kvadrata, to je dva i pol hektara, da li je to ili greška ili je to 
zaista dva i pol hektara nekakvog komunalnog otpada. Ne znam sada to?“ 

 
MANUELA STIPETIĆ: „Uglavnom je građevinski….“ 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „Pitam zato jer je to jako velika površina, dva i pol hektara. Inače 

kažem, mi ćemo Izvješće prihvatiti.“ 



 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izvješće 

na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške jednoglasnim glasovanjem  14 „za“, nitko „protiv“, 
bez „suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 
odbačenog otpada i provedbi mjera za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš u 2019. godini 

 
KLASA: 363 - 04/19 - 05/05 
URBROJ: 2178/15-01-20-03 
 

(Zaključak kao i Izvješće prilog su ovom Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 4. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
     IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA NOVE GRADIŠKE ZA 2020. GODINU 
 

U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, v.d. pročelnica 
Upravnog odjela za financije. 

 
Nakon uvodnog izlaganja, Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
FRANJO KIKIĆ, ispred Kluba vijećnika SDP-a : „Mi smo razmotrili ovaj Prijedlog 

izmjene i dopune ove Odluke, naime Gradonačelnik je već kod donošenja Proračuna za 2020. 
godinu najavio da će ići rekonstrukcija Gradskog bazena, ali da će se ići preko određene gradske 
tvrtke, a u Proračunu smo imali samo stavku od 500.000,00 kuna za izgradnju parkirališta u 
Mlinarskoj ulici ispred Gradskog bazena. Ja sada neću duljiti, znači ovo je sada konkretizacija toga. 
Ta gradska tvrtka je Odlagalište, ona planira podići taj dugoročni kredit od 15 milijuna kuna. Ovo 
su određeni koraci koji moraju se provesti da bi se to moglo realizirati. Naš Klub podržava ovaj 
model, smatramo da je on sada u ovom trenutku realan i da je na najbrži mogući način moguće doći 
do rekonstrukcije Gradskog bazena. Naravno da smo svjesni da se radi o investiciji gdje je motiv 
zadovoljavanje općih i zajedničkih potreba građana, ne financijski motiv.“ 

 
TOMISLAV BEČIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Pošto su točke slične, onda ću 

na prvoj objasniti. Pa mi smo zapravo ti, odnosno ja osobno onaj koji Vas je najviše pitao za taj 
Bazen i čak jedno vrijeme je Gradonačelnik ovdje odgovorio kada sam pitao prvi, drugi puta, pa 
kolega Bečireviću Vi predložite da dignemo kredit. Gledajte jednu stvar; Vi ste Gradonačelniče 
govorili u početku, to je bio Vaš da kažem, jedan od temeljnih projekata i Vi gospodine Kikiću 
nemate sada više izbora nego dići taj kredit. Niste ga digli u prvoj godini, dižete ga sada u zadnjoj, 
čisto da dobijete nove izbore. Prvo, dvije stvari koje nam se ne sviđaju je da u tih par mojih pitanja 
jednom ste Gradonačelniče rekli; ako ne nađemo drugi način sjesti ćemo ovdje pa ćemo, skupiti 
ćemo se na Gradskom vijeću pa ćemo se dogovoriti da vidimo, da nađemo zajedničko rješenje i sad 
nama dajete 15 milijuna kuna. Za što 15 milijuna kuna? Zašto to ne košta 13? Zašto ne 17? Hoće li 
u tih 15 milijuna kuna biti i 300.000,00 kuna nekog uredskog namještaja kao u Vodovodu i takve 
stvari? Mi to zapravo ne znamo, a ono što ja želim reći, zašto Vodovod zapadna Slavonija nije 
nositelj tog projekta nego je Odlagalište? Ona stvar koja također malo smeta je; znači dižemo kredit 



sada, dižemo ga i on će biti poček 48 mjeseci od 12. mjeseca 2021.. Ako uzmemo da dobijete idući 
mandat, znači biti će tek, kretati će otplata zadnju godinu mandata, pa onda kako bude, mi smo 
ispunili svoje obećanje, a onda kako bude. Da bazen treba gradu Novoj Gradiški, da neće mediji 
krivo prenijeti, mi nismo protiv bazena. Znači, imamo par tih pitanja za koje zapravo jednostavno 
nismo dobili odgovore i smatramo, ovo što sam naveo da to možda nije u redu. Znači, mi 
ispunjavamo naše predizborno obećanje, glavno da budemo, znači bez neke politizacije, čisto 
pričam, to je ono na što ste dobili sa 40 na 60 posto, jer već sam ovdje rekao; tu noć kada ste objavili 
ono to je bilo stvarno, stvarno je bio 20 posto to, ljudi su bili zaluđeni. Govorim Vam iskreno tako 
da mi ovo sada jednostavno čini se da nije čak ni trenutak. Ovo sada što se događa sa ovim virusom, 
baciti će to naše, mi ne idemo javno sada u eter, to će baciti strašno naše gospodarstvo, ne daj Bože 
da potraje dva tjedna. Jutros smo mi u Hladnom valu imali sastanak što ćemo; Impal, Atlantic, Klima 
oprema, svi smo vezani. Ne znam, možda da raspravimo za mjesec, dva, da vidite kakav je to bazen, 
da li je to možda bazen koji će raditi cijele godine, pa će biti neki dio zatvorenih bazena ili će to biti 
bazen vanjski koji će striktno ovisiti o tih mjesec, dva dana lijepog vremena. Puno parametara 
nemam i zbog toga, stav Kluba, nismo mi niti na svom Klubu rekli ne, ne; bilo je i tamo rasprave, 
evo većinom smo došli da na ovakav način nećemo podržati ovaj kredit.“ 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „Poznajući gospodina Kikića iz njegova glasa vidim da ni sam nije 

zadovoljan s time, što je istina i tako je. Što je istina i tako je, trebamo pogledati činjenici u oči. 
Najprije smo slušali priču kako će Nova Gradiška ući u Klub gradova, odnosno kako se to kaže 
Malih gradova koji će biti sufinancirano, da ćemo biti tu u tom Klubu gdje ćemo dobiti hrpu novaca 
iz europskih fondova. Nismo ušli, nismo ušli. Nadomak 15 kilometara imao Lipik, imamo Pleternicu 
koji su povukli najviše sredstava. To sam već jednom rekao. Da li u ovom trenutku vrijeme 
povlačenja, ja sam Vas isto pitao gdje bazen, što je bazen, kada će bazen biti, ali da li u ovom 
trenutku gdje imamo 20 posto BDP-a u Republici Hrvatskoj koji ovise o turizmu, mi dižemo kredit 
na 15 milijuna kuna. Budite svjesni toga da će se i Proračun Grada Nove Gradiške s državnog nivoa 
sigurno reducirati jer nećemo imati izvora iz turizma. To je definitivno. Koliko će to biti pet, deset, 
dvadeset posto, ja to ne znam, ali sigurno će biti toliko. I ne zaboravite kada budete glasali da je 
svaka vaša ruka milijun i pol tisuća kuna.“ 

 
FRANKO KIKIĆ: „Ma nije ovo istina da se u glasu osjeća da ja u to ne vjerujem. Naime, 

znate o čemu se radi? Mi stalno prozivamo ovog čovjeka vezano za taj Gradski bazen i kada on 
iznađe konkretan način, model na koji to treba realizirati, onda se dvojimo. Znači, ovo je tren, mi 
smo bazen obećali na početku mandata i to treba napraviti. Znači stalno govorimo o tom bazenu, to 
je meni krivo i kada ja nešto obećam, kada nešto kažem onda zaista treba učiniti sve. Jedan od 
modela je i ovaj model što Gradonačelnik predlaže i što ćemo mi, Klub vijećnika SDP-a i prihvatiti. 
Taj model ide preko tvrtke Odlagalište d.o.o. , to je trenutno najrealniji način da se taj bazen napravi 
u što kraćem roku. Drugo nema.“ 

 
VLATKO GREINER: „Gradonačelnik će to puno, puno bolje objasniti za sva ova pitanja. 

Slušao sam i kolegu Bečirevića i kolegu Bešlića međutim, kredit sa 1,1 posto kamate, ja nisam znao 
da to postoji uopće, 1,1 posto kamate i to ne valja i vi sad nama kažete da mi koji dignemo ruku da 
ćemo biti dužni za ne znam koliko milijuna kuna i tako dalje, a vi koji ne dignete ruku će te biti ti 
koji će biti protiv izgradnje bazena pa na godinu kada se ljudi budu kupali, ja ću Te kolega 
Bečireviću, biti ćeš tamo na tom bazenu kao i ja i kartati ćemo Belu zajedno, pitati će; evo kolega 
je bio protiv ovoga danas da se guštamo tu i da uživamo, pa Ti budi sada protiv.“ 

 
TOMISLAV BEČIREVIĆ: „Poštovani kolega Greiner, ja nisam protiv toga, ja sam protiv 

kredita. Imate dva milijuna kuna koje je Vodovod zapadna Slavonija iskoristila za uređenje svojih 
prostorija, imate šest milijuna kuna Gradska vijećnica, imate tri milijuna kuna, dva, dva i pol koliko 



će sve skupa koštati gore ono igralište. Samo želim reći da i ono što ste obećali bio je taj bazen. 
Onda smo mogli ranije, mogli smo dići nekakav kredit odmah na početku. Smatram da taj kredit 
nije najbolje rješenje, da ja podržavam da napravite Gradski bazen u ovom mandatu, podržavam i 
ako će te zbog toga dobiti izbore, podržavam, ali samo, naš Klub je stajališta da takav kredit koji je 
povoljan, jedan posto je povoljno, pa nećemo reći da nije, da to možda nije možda korektno prema 
tamo nekome u buduće. Nama dolazi i CEKOM, ako ga prihvatite i za tu ćemo morati dati neku 
garanciju, trebati će novaca. Hoće li ga Grad imati? Mi čisto s toga stajališta gledanja, a ako ga Vi 
napravite i napraviti će te ga, mi to podržavamo, a ja si neću prepisivati zasluge, ja ću uvijek reći da 
sam bio protiv kredita, da sam bio da se neki drugi novci preusmjere u to. To je ono što mi želimo 
reći.“ 

 
MARIJAN RADIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Kratko bih se referirao. Kažemo 

ovdje, nije vrijeme, vrijeme je krize, nije vrijeme za takve investicije. Kolegice i kolege, organizacija 
investicije, organizacija poslovanja vas ući sljedeće; kada je najveća kriza onda se treba investirati. 
Ako nas ova nesretna pošast pogodi, a pogoditi će nas vjerojatno, ovo je jedan od svijetlih primjera. 
Petnaestak milijuna kuna investicije ovome gradu će značiti možda i 150 održanih radnih mjesta. 
Investicija je ta koja diže naprijed, istina i Bog radi se o bazenu, ne bih ja ovo osobno, ali vjerujem 
osobno u kolegice i kolege, ne držimo to kao politički potezom nego jednim opravdanim 
investicijskim potezom koji će biti na dobrobit svih ovih građana. To je neminovnost i s time se 
moramo suočiti. Mislim da se svi slažemo ovdje da nam je bazen potreba za standard ovoga grada, 
ovih građana, oni to zaslužuju. Ako želimo, stotinu puta smo za ovom govornicom to apostrofirali 
da nam dolaze ovdje stručni, obrazovani, ljudi koji znaju, mogu i hoće onda morate imati određeni 
društveni standard za te ljude, a između ostaloga jedna tekovina standarda današnjeg vremena je 
bazen. Naravno da ćemo zajedno sa svojim kolegicama i kolegama podržati ovaj Prijedlog i mislim 
da bi kolege iz oporbe možda mogli preispitati malo svoje stavove. Druga stvar, kažemo zaduženje, 
dići ćemo ruku pa ćemo svatko biti od nas dužni milijun i nešto tisuća kuna, milijun kuna. Zakon je 
tu propisao, neka me ispravi uvažena pročelnica, 20 posto izvornog Proračuna možete ići u 
zaduženje. Gradovi koji to ne mogu su zaostali gradovi. Danas ne postoji aktivnost, gospodarska i 
ona, gdje nema onoga tko to ne traži kroz bankovna kredita i tako dalje. Mislim da ovaj grad naš 
čak spada u red vrlo blago zaduženih gradova, vrlo blago što kažem ovdje, to možete ispraviti, to 
može pročelnica i da ova investicija od petnaestak milijuna kuna i ova rata koja će biti, neću reći 
minorna, ali ne opterećuje baš ništa.“ 

 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ, nakon što je pozdravila je sve nazočne: „Nisam se 

planirala javiti ali kada je pitanje bazena, kolega Bešlić me ponukao, to je svojevrstan teret svima 
nama, ali evo sada dok sam razmišljala o tome što je rekao kolega Radić, zašto to ne bismo gledali 
kao investiciju. Govori se sve više da kontinentalni turizam u Hrvatskoj nije na nivou, da trebamo 
raditi na tome, ja evo to sada gledam kao priliku za razvoj kontinentalnog turizma i to nam i treba 
biti prilika i sada si mislim zapravo koliki je prihod od turizma ima Grad Nova Gradiška i koliko 
možemo to iskoristiti kao priliku za ovo, za razvoj turizma jer tko će nama doći iz stranih zemalja 
u kontinentalni turizam u Novu Gradišku ako mi nemamo nešto novo? Bazen je osnova. Je teret, 
slažem se, ali idemo gledati kako ćemo ga unovčiti kroz nekoliko godina. Bilo bi idealno da je on 
prošao iz projekata, ali ako nije možda će neke druge stvari danas-sutra proći pa će se sve to 
zaokružiti, a bazen trebamo gledati da prihodimo danas-sutra ne samo kroz bazen nego sve one 
popratne sadržaje koje možemo ponuditi turistima i domaćim i stranima vezano uz bazen i na to se 
treba orijentirati možda i gospodarstvo grada da to razvijemo kroz turizam Nove Gradiške.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Iako povremeno izgleda da ja ne slušam, ja sve jako dobro pratim, 

slušam i čujem i ja ovdje se sad javljam iz jedne perspektive dobroga gospodara. Vraćajući se neki 
dan iz Zagreba, naravno ženski nagon je prolazeći pored šoping-centra bio; hajdemo malo stati, 



onda je moj suprug naravno rekao; ovo sada nije vrijeme za trošenje. Ja govorim, slušam nas, kad 
kažem ovo nije sada vrijeme za trošenje, ova pošast o kojoj mi govorimo, ne možemo govoriti kao 
da smo pali s Marsa, ako ona dođe, ona je već došla i ja vjerujem da uz TV već ste informirani.Ja 
sam za bazen ali za zaduživanje? Hoće li ovaj grad i ekonomija moći u jednom trenutku dva milijuna 
kuna jednoga i ovoga druga kredita vraćati u trenutku kada je i turizam i privreda biti će na koljenima 
jer ne možemo, mi ne živimo na Marsu, možemo jako lako izračunati da je ovo tek kod nas počelo. 
Ako je u Kini počelo u 11. mjesecu, a tek sada je počelo padati, to je trajalo četiri mjeseca, nema 
ove godine ni turističke sezone, a i pitanje je kako će biti s privredom i mi to svi jako dobro znamo 
i ja to znam dobro koja, znamo i mi dakle, jedino; nismo protiv bazena! Da, bazen treba! Ali, biste 
li vi u jednoj općoj nesigurnosti obiteljski išli u kredit u vrijeme neizvjesnosti prihoda i ostaloga, to 
nisam sigurna.“ 

 
TOMISLAV BEČIREVIĆ: „Ja se sada ispričavam što mi pričamo i što smo možda ovo 

odužili, međutim zbog toga smo tu na Gradskom vijeću. Gledajte jednu stvar, ako postoji tu nekakva 
ideja ruralnog turizma, slažem se s time. Postoje fondovi, izdašni fondovi koji su financirali taj 
ruralni turizam, vi to bolje čak znate od mene, ja sam strojar. Druga stvar je, da opet ponavljam; 
bazen da, međutim mogli smo ga drugačije isfinancirati. Nije problem ni sada to, ta kriza biti će, 
proći će, međutim gospodine Radiću, na koji način taj bazen može biti investicija u nešto? Mi svi 
znamo realno, taj bazen zaslužuju naši građani, taj bazen će biti ljudi trošak, minus. Ako uzmemo 
voda – sada se plaća po isporučenom kubiku, vrlo uskoro će ići po zahvaćenom kubiku. Mi imamo 
ogromne gubitke u našem vodovodu, hladni pogon tog bazena, ja ne znam je li to otvoreni ili je 
zatvoreni bazen i on će generirati gubitak. Hajdete da netko ovdje sad kaže pa da uđe u Zapisnik da 
će taj bazen raditi u plusu. On neće raditi u plusu, biti će u minusu, ali naša djeca i sugrađani to 
zaslužuju. Potrošili smo novce i na mnoge gluposti, međutim samo je ta stvar da financiranje i imam 
osjećaj da je mogao ići kroz možda dva, tri proračunska razdoblja i iz naših sredstava. To je ono ne 
što ja govorim, nego što Klub, stav našega stava. Ja sam i druge godine bio da dignemo kredit 
osobno, nismo ga digli, sada Vi to predlažete, evo. Ja samo kažem stav našega Kluba nije, da 
budemo vrlo koncizni i jasni, nije da bazen ne treba, da smo protiv, međutim protiv smo da se radi 
iz ovakvog kredita ili da taj kredit bude manji. Kažem, imamo sredstava koje smo uložili na druge 
stvari, mislim da je to trebalo odmah staviti na bazen.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega moj Bečireviću, jedno govoriš, drugo misliš, treće radiš i to tako 

stalno. Ja još uvijek nisam shvatio jeste li Vi za bazen ili Vi niste za bazen? Je li bi Vi gradili, a ne 
bi ga platili, je li bi Vi doveli djecu tamo, ja ne razumijem! Ne znam više što da se referiram, stvarno 
ne znam. Takva pitanja, to, ja mislim djeca koja mi dođu na Dječje gradsko vijeće postavljaju 
ozbiljnija pitanja. Bazen neće curiti, hajdemo poći od toga, nema, biti će dobro izoliran, neće biti 
kao onaj koji je procurio pa je otišla voda. Ovaj neće curiti pa neće biti od Vodovoda velikih računa. 
Znači jednom se natoči i to je to, gotovo, što, kako, kome pa i djeca me to ne pitaju ljudi moji. Ako 
hoćete kolega Bečirević, Vi ste gradski vijećnik imate pravo, otiđite kod kolege Tomljanovića i 
tražite projekt. Uzmite ga, odnesite ga kući, napišite da ste ga preuzeli, listajte, čitajte, pogledajte 
pa će te vidjeti o čemu se radi. Ne znam više stvarno što da napravim, ja bih se sada trebao bojati 
ovo što bih trebao reći koliko ste me uplašili? Što će biti, kako će biti? Hajdemo samo jednu stvar, 
znači kredit dižemo do 15 milijuna kuna, da li će biti 12, 13 ne znam, mi se nadamo, radimo analize 
troškovnika i moramo vidjeti što će biti na tržištu na kraju krajeva i onda ćemo znati koliko će biti 
točno, daj Bože da bude što niže i što manje. Hajdemo se referirati o kreditu; 1,1 posto, 1,1, posto 
to nema nigdje. Znači, tako nas banke gledaju, tako nas banke doživljavaju. Vi nas možete gledati 
kroz neku prizmu da smo ovakvi, ne gospodarstvenici, da ne radimo u maniri dobrog raspolaganja 
imovinom, banke nas gledaju kroz prizmu i daju nam 1,1 posto. Vašem kolegi Kirinu u Virovitici 
koji je dizao 30 milijuna kuna nedavno, banke su dale šest posto kamate i znate što su još napravili, 
ne vjeruju čovjeku, ne vjeruju Gradu Virovitici, ozbiljan grad, centar Županije, već su rekli 



komunalna naknada iz Kaufland-a, Plodina, Lidl-a i sve koji imaju kod njih, direktno nama ide, ne 
vama, jer znaju da su ovi platiše, ne vjeruju, nama vjeruju. Hoćemo li još kod kredita? Znači, 2013. 
su se rukice, nisu se drhtale kada se dizalo 11 milijuna kuna za ništa, za DING! Za DING se dizalo 
i otišlo 24 milijuna kuna, 11 milijuna kuna uz kamatu 5,4 posto. 5,4 posto i što se događa? Mi u 
ovom trenutku idemo u realizaciju toga kredita ali sa počekom. Znate do kada? Do 2022., a znate 
zašto 2022.? Zato što se tada završava famozni HDZ-ov ili Bigovićev kredit, znači on se završi i 
iste rate se nastavljaju i dalje. Ja Vam to mogu pokazati na grafikonu, ali ne znam da li vidite ili ne 
vidite. Znači, nismo opteretili danas nikog našeg građana ili moje vijećnike s milijun i pol kuna, 
možete slobodno spavati, nemate taj teret na leđima. Tu priču ste 2013. Vi započeli, mi u ovom 
trenutku nismo digli ni jedan kredit. Svi krediti koji imaju su iz Vašeg vremena. Da, dali smo 
garanciju, ali ne i kredit, ne i kredit što je vrlo bitno i značajno. Da li to raditi? Da, mi smo to planirali 
odmah prve godine, međutim prve godine smo ušli u razgovore sa Ministarstvom regionalnog 
razvoja sa izvrsnom, ovo sada pazite što sam rekao, izvrsnom ministricom Žalac, ministricom s 
kojom smo imali odlične odnose i koja je radila odličan taj projekt i mi smo prošle godine trebali 
potpisati ugovor za realizaciju Fonda malih gradova. Nju su maknuli iz određenih razloga, došao je 
kolega Pavić, gospodin Pavić ministar koji je to stavio sa strane i njega to ne zanima. Zašto sada 
radimo? E, upravo zbog toga! Kaže, biti će na godinu. Mi taj Fond više ne znamo jer je zaustavljen 
praktično, što je najgore od osam gradova, od osam gradova koji su u tom rangu, koji su napravili 
sve moguće po predradnje, a te radnje su trajali po godinu i pol dana, sedam je HDZ-ovih gradova. 
Znači, interes HDZ-a je da zaživi taj projekt. Mi smo se ovako slučajno našli, međutim taj projekt 
stoji, opet zbog ministra koji je vaš ministar, koji ne vidi ozbiljnost, čovjek je iz Sinja, a 
gradonačelnik Sinja je HDZ-ovac, a njih dvojica ne pričaju i sada on kaže, nećemo, pustimo mi to 
da ne bi digao, pogledajte koje su to relacije odnosa o čemu mi pričamo! Znači, idemo u taj projekt, 
zašto da ne radimo preko Vodovoda zapadne Slavonije kolega Bečireviću? Zato što imamo 44 posto, 
to nije naša firma. To nije naša firma, nemamo niti većinu. Kako dati nekoj firmi? Pa pitajte kolegu 
Agu ili bilo koga hoće li financirati ostatak? Neće! Zašto idemo preko Odlagališta? Isključivo zbog 
toga što Odlagalište ima odlične bonitete, prihvatiti će taj posao i ono što je najvažnije, ima ljude 
unutar ovoga svog sustava koje će transplantirati na nova radna mjesta, bez novog zapošljavanja. 
Ako ide Grad, možemo mi ići, nema problema, ići ćemo mi kao Grad, ali onda još moramo pet ljudi 
zaposliti, što će te tek onda reći ako zaposlimo još pet ljudi i koga zaposliti? Znači, jednim udarcem 
smo uništili više muha i mislim da je to dobro, korektno i pravedno. Ako saživi Fond malih gradova 
onda ćemo te novce i te kako dobro iskoristiti, sve više ne znam što bih rekao. Idemo jednu 
proceduru, naravno to je Ministarstvo financija koje nam mora odobriti, ako Ministarstvo financija 
kaže vi ste prezaduženi, nećemo ići u to ljudi moji, ne možemo, ali ako da suglasnost idemo u to. 
Ljudima smo obećali, rekli smo da ćemo napraviti jer smo takvi.“   
 

Budući se za raspravu nije više nitko javio, predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke na glasovanje. 

 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, 4 „protiv“, bez „suzdržan“ od 
glasovanja na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

 
O D L U K U 

o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Nove Gradiške za 2020. 
  
 

KLASA: 400 - 06/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 



 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
  
 
Točka 5.  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU JAMSTVA ZAGREBAČKOJ BANCI ZA 
      KREDIT TVRTKE ODLAGALIŠTE D.O.O. NOVA GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
 FRANJO KIKIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Mi prihvaćamo, to se nadovezuje na 
prethodnu točku Dnevnog reda.“ 
  
 TOMISLAV BEČIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Pa, poštovani Gradonačelniče 
konstatirati da ja ne znam što bih, da imate pitanja na Gradskom dječjem vijeću u razini mog, to 
zapravo da sam ja toliko glup da ja to ne vidim ili Vi mene to vrijeđate, nešto od toga je. Znači mi 
smo samo rekli ako radite rebalans, imate milijun s ovoga, tri s ovoga, pet s ovoga, idemo to i ostatak 
kredita, samo to smo željeli reći, ništa drugo. Nemojte sada vraćati se, neću ja sada govoriti zašto je 
dignut onaj kredit, svi mi znamo. Pričate zašto netko nije dobar s nekime, zašto je ovdje nazočna 
Predsjednica otišla od gospodina Vukovića koji je ostavio taj minus, da li ja to moram sad tu 
elaborirati pošto Vi mene sada elaborirate neke svađe od nekih načelnika. Mi smo samo rekli naš 
stav da smo za da se ide u to, ali da se dio iz rebalansira na drugačiji način. Samo to i ništa drugo.“ 
 
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Mislio sam se ne javljati, ali moram se ipak javiti jer dobro je 
Tomo rekao, dio Vaših obećanja predizbornih je bio bazen, ne dio naših i naravno da Vi u svrhu toga 
nastojite ostvariti obećanja ona koja ste obećali ljudima i dobili izbore. To je korektno da Vi, treba 
biti pragmatičan i reći dobro, mi smo išli na izbore s bazenima, dobili smo izbore, napraviti ćemo 
vam bazen. Pa nemojte očekivati od nas da podržimo Vaša predizborna obećanja. Ne to da smo mi 
protiv bazena, nismo mi protiv bazena, ali to su Vaša obećanja i onda naravno da Vi će te podržati 
to što ste obećali. Znači, to nije dio nas, 15 milijuna kuna u ovom trenutku mi mislimo da nije 
vrijeme za 15 milijuna kuna zaduživanja i kao takvi ne možemo podržati, sasvim jasno. Bez ljutnje.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Kolega Škvorčević, evo ja Vam čestitam na ovom izlaganju. Vi ste 
iskreno rekli, to je Vaš projekt, mi smo protiv toga i glasajte i idemo dalje. Ali ne da čujem; mi 
jesmo za projekt, ali nećemo glasati, mi bi se kupali ali nećemo dići ruku, mi bi ne znam što, ali 
nećemo imati odgovornost, na savjesti od 1,5 milijuna kuna po tome što ćemo glasati. Vrlo korektno 
ste rekli, politički, korektno, to je Vaš dio, Vašeg političkog miljea, obećavanja, ok, mi smo protiv 
toga, cijenimo vrijednost toga, ali smo protiv toga, korektno. S druge strane, kolega Bečireviću, 
govorite, apostrofirate odnose između naše Predsjednice Gradskog vijeća i bivšeg Gradonačelnika 
i ministra ovoga što sam spomenuo, njegovog gradonačelnika. Jedina mala razlika je u tome što ti 
odnosi ne, u ovom trenutku se ne reflektiraju na vođenje grada. To je prošlost, a ovo što se događa 
između ministra i između gradonačelnika se direktno reflektira nama, iz Sinja, nama i to je to, 
nećemo govoriti o prošlosti. A što je najgore gledajte, 2013. ste nas prevarili, rekli ste dižemo kredit 
zbog razvoja gospodarstva, zbog razvoja gospodarstva. Mi smo ga podržali, ovi neki vijećnici koji 
su tu bili, podržali smo ga, SDP ga je podržao. Taj razvoj nismo vidjeli, jer u naredne tri godine 
ništa, apsolutno ništa. Uvjerite me, osim one pješačke staze od Kaufland-a do one preko puta Petrola 
Benzinske pumpe i malo ceste uz Željezničku, ništa ljudi moji, ništa.“ 
  

Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 
odluke na glasovanje. 
 



 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, 4 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
člana Vijeća od glasovanja, na temelju članka 90. i članka 91. stavak 2. Zakona o proračunu 
(„Narodne novine“, broj 87/08, 136/12 i 15/15) i članka 34. stavak 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

ODLUKU 
o davanju jamstva Zagrebačkoj banci za kredit tvrtki Odlagalište d.o.o. Nova Gradiška 

 
KLASA: 403 - 03/20 - 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-20-4 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća pozdravila je Borislava Vidošića, zamjenika gradonačelnika i 
predsjednika Stožera civilne zaštite grada koji je upravo stigao na sjednicu Vijeća. 
 
Točka 6.  PRIJEDLOG ODLUKE O PRODAJI NEKRETNINA U VLASNIŠTVU GRADA 

NOVE GRADIŠKE U INDUSTRIJSKOM PARKU NOVA GRADIŠKA 
 
Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
  
IGOR BABIĆ nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika SDP-a:“ Klub SDP-a 

razmotrio je Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Nove Gradiške u 
Industrijskom parku Nova Gradiška. Pošto smo rekli da ćemo brzo, ja ću isto brzo. Za one koji ne 
znaju, to je ovaj sjeverni dio iznad ceste u Industrijskom parku što je prošle godine Ministarstvo 
državne imovine prenijelo na Grad ugovorom, dakle ovime se stvaraju preduvjeti da bi se uopće 
sproveli natječaji za prodaju iz tog zemljišta. To vam je nekih 44,5 hektara i nadam se da ćemo ovdje 
biti jednoglasni. Klub SDP-a prihvaća ovo.“ 

 
TOMISLAV BEČIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Pa iako smo u početku na našim 

koordinacijama donijeli odluku da ćemo biti protiv jer jednostavno neke informacije nismo imali, 
evo, pošto je kolega Babić mi prije ovoga rastumačio, mi smo donijeli odluku da ćemo biti za.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Možete me ukoriti da ovo nema veze sa ovom točkom Dnevnog 

reda i ja prihvaćam ukor, ali evo ja pozdravljam Zamjenika gradonačelnika, gospodina Vidošića i 
mislim da bi svi vrlo rado čuli ,kada se vratimo nakon pauze, da nas Predsjednik Stožera civilne 
zaštite izvijesti o sigurnosnoj situaciji, mjerama poduzetim u Novoj Gradiški.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova vijeća od glasovanja na temelju članka 391. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima 
(„Narodne novine“, broj 91/96, 68/98, 137/99, 22/00, 73/00, 129/00, 114/01, 79/06, 146/08, 38/09, 
153/09, 143/12, 152/14) i članka 34. stavak 1. alineja 16. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

ODLUKU 
o prodaji nekretnina u vlasništvu Grada Nove Gradiške u Industrijskom parku Nova 

Gradiška 



 
KLASA: 940 - 01/20 - 01/02 
URBROJ: 2178/15-05-04/01-20-03 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 7. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU NA KORIŠTENJE NEKRETNINA U 
    VLASNIŠTVU GRADA NOVE GRADIŠKE PRAVNIM OSOBAMA KOJIMA JE 
    OSNIVAČ GRAD NOVA GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
   
 IVAN ADŽIĆ ispred Kluba vijećnika SDP-a: „Pred nama je Odluka kojom osnivač Grad 
Nova Gradiška daje na korištenje bez naknade sljedeće nekretnine u vlasništvu Grada Nove 
Gradiške pa ćemo se reflektirati na njih. Znači, Pučkom otvorenom učilištu Matija Antun Relković 
daje se na korištenje dio nekretnine Dom kulture i dio nekretnine poslovni objekt, bivša Robna kuća. 
Zatim, Gradskoj knjižnici daje se na korištenje dio nekretnine isto Dom kulture, te dio poslovnog 
objekta Robna kuća, te između njih će, znači između Pučkog otvorenog učilišta Matija Antun 
Relković i Gradske knjižnice će se dalje parcelirati i dogovoriti odnosi. Tu je još i Gradski muzej 
Nova Gradiška kojem se daje korištenje zgrade na Trgu kralja Tomislava 7, to jest budući Slavonski 
dućan, te potkrovlje zgrade Trga kralja Tomislava 6. Klub SDP-a prihvaća ovakvu Odluku.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a naravno da 

je razmatrao ovaj materijal i mi ćemo biti suzdržani. Imamo, mnijenja smo da nam je materijal 
nepotpun jer iz ovoga materijala nije nam razvidno način korištenja poslovnog objekta Robna kuća 
Ulice Ljudevita Gaja, za Pučko otvoreno učilište Matija Antun Relković i Dom kulture. Naravno da 
mi nemamo ništa protiv da Dom kulture i Knjižnica dobiju veći, bolji prostor, ali prostor koji se, 
njima bi trebao dati, biti dan na korištenje niti useljen, niti uporabljiv za korištenje. Dakle, nepotpun 
je materijal, nije nam uopće jasno, stoga ne znamo o čemu se radi, ni za, ni protiv, evo suzdržani.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 11 „za“, nitko „protiv“, 4„suzdržana“  
člana Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), članak 6. stavak 1. Odluke o davanju u zakup i kupoprodaji 
poslovnog prostora u vlasništvu Grada Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, broj 7/13, 1/14, 
4/14 i 5/17) i članka 48. stavak 2. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi 
(„Narodne novine“, broj 33/01, 60/01, 129/15, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 
137/15, 123/17, 98/1),  donijelo je  
 

ODLUKU 
o davanju na korištenje nekretnina u vlasništvu Grada Nove Gradiške pravnim osobama 

kojima je osnivač Grad Nova Gradiška 
 
 
KLASA: 372 - 01/20 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-05-04/1-20-3 
 



 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 8. PRIJEDLOG ODLUKE O UKIDANJU STATUSA OPĆEG DOBRA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
MATEJ ZBORIL, ispred Kluba SDP-a: „Klub vijećnika razmotrio je Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa Općeg dobra, te istu prihvaća.“ 
 

ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Klub vijećnika HDZ-a razmotrio je ovaj Prijedlog odluke i mi 
ćemo također prihvatiti ovu Odluku.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova vijeća od glasovanja na temelju članka 35. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima 
(„Narodne novine“, broj 91/96, 68/98, 137/99, 22/00, 73/00, 129/00, 114/01, 79/06, 141/06, 146/08, 
38/09, 153/09, 143/12 i 152/14) i članka 34. stavak 1. alineja 16. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

ODLUKU 
o ukidanju statusa Općeg dobra 

 
 
KLASA: 944 - 17/20 - 01/02 
URBROJ: 2178/15-05-04/01-20-3 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
  
 
Točka 9. PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  
     KORIŠTENJU ZEMLJIŠTA I JAVNIH POVRŠINA U GRADU NOVA  
     GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

  VESNA ĐAPIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a nakon što je pozdravila sve nazočne: 
„Klub vijećnika SDP-a prihvaća ovaj Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
korištenju zemljišta i javnih površina u gradu Nova Gradiška.“ 

 
  ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Poštovani Gradonačelniće, ja bih 

Vas molio, znamo svi kakva je situacija bila 2013. godine, odnosno dolaskom Željka Bigovića. 
Željko Bigović više nije član HDZ-a i molim Vas da te stvari raščistimo. Druga stvar je 
podizanje kredita, Vi znate i sami, HDZ je digao kredit na osnovu SDP-ovog gradonačelnika 
koji je ostavio praznu blagajnu i zaduženja, a idemo sada na točku. 

Izmjene i dopune Odluke o korištenju zemljišta i javnih površina u gradu Nova 
Gradiška. O tome smo raspravljali i  dublje smo to proanalizirali pa bih se sada referirao na 
članak 1. Vrlo je ovo upitno i ne znam da li je, vjerojatno zakonski je pokriveno, međutim da li 



je moralno i da li je oportuno to će netko drugi objasniti. Naime, o čemu se radi? Članak 1., 
zadnja dva pasusa, znači obavljanje poslova vezano za korištenje javnih površina može se u 
pojedinim slučajevima odgovarajućim aktom Grada, odnosno ugovorom prenijeti ili ustupiti 
pravnoj ili fizičkoj osobi registriranoj za takvu djelatnost. Dakle, u danom trenutku mi ćemo 
površine za Novogradiški glazbeno ljeto, za nekakva događanja koje budu preko zime ustupiti 
nekakvom privatniku da on dalje to raspolaže. To je model Grada Zagreba i gradonačelnika 
Bandića koji kumovima i drugovima prijateljima izdaje one kućice za Advent i onda oni dalje 
mešetare s time. Ja mislim da to nije dobro i da to ne bi trebali napraviti i zanima me koje su to 
fizičke osobe registrirane za takvu djelatnost. Postoje pravne osobe, to su tvrtke, firme, obrti ili 
ne znam dalje, ali fizičke osobe. Ja ne znam ali ovdje stoji izričito fizičkoj osobi. Znači u članku 
2. imamo dole sljedeći stavak koji kaže ......… početnu cijenu naknade utvrđuje Povjerenstvo 
grada Nove Gradiške za davanje na korištenje zemljišta i javnih površina. Navedene osobe u 
obavezi su provesti postupak javnog natječaja za prikupljanje pisanih ponuda. Ja ne znam zar 
Grad Nova Gradiška, gradske službe itd. nisu sposobni da iz gospodare s ovo površina što mi 
imamo. Ne gospodarimo mi ne znam ni ja s čim, ali zaista apeliram na vas ako ništa drugo, ne 
moramo mi glasati, preglasati ćete vi nas, ali danas ako ništa drugo dajte to malo ili doradite ili 
da o tome malo bolje raspravimo. Mislim da ovo nema smisla što je ..?“ 

 
GORAN TOMLJANOVIĆ nakon što je pozdravio sve nazočne: „Dakle, ova Odluka 

koja je pred vama odnosi se na nekoliko izmjena one stare originalne Odluke. Prvenstveno ideja 
je bila da se za vrijeme održavanja manifestacija poput Novogradiškog ljeta više ne mogu 
dodjeljivati prvenstveno luna parku i cirkusima javne površine samo temeljem zahtjeva. Naime, 
imamo saznanja da je za takve površine zainteresirano više subjekata što znači da je definitivno 
krajnje vrijeme za takav nastup da se raspisuje javni natječaj za te prostore. To se odnosi i na 
šatore i na cirkuse i na luna parkove, tako da bi usvajanjem ove Odluke od idućih manifestacija 
to trebalo tako provoditi. Vezano za pitanje uvaženog vijećnika što znači prenijeti ili ustupiti 
pravnoj ili fizičkoj osobi. Pravnoj je jasno što je, međutim fizička osoba koja je registrirana za 
takvu djelatnost – radi se o obrtima, to je samo zakonsko ispravno određenje te situacije. Dakle, 
fizička osoba registrirana za određenu djelatnost, radi se o obrtu, čisto da bude jasno. Članak 1. 
zadnji stavak – U ostalim slučajevima utvrđenim ovom Odlukom lokacije za korištenje 
dodjeljuju se rješenjem po pojedinačnim zahtjevima, to je nešto što je bilo i u staroj Odluci, 
inače regulirano je člankom 12. originalne Odluke. I sada je bilo pitanje vezano, dakle što je sa 
pravnim ili fizičkim osobama kojima se dodijeli takva mogućnost. Naime, oni su isto u dužnosti 
provesti javni natječaj, a Povjerenstvo je samo to gradsko koje će donijeti odluku o početnoj 
minimalnoj cijeni za licitaciju, znači da ipak to ostane u ingerenciji Grada. Pokušat ću vam to 
jednostavno objasniti, recimo Turistička zajednica grada Nove Gradiške je do sada znala 
organizirati nekakve manifestacije, ostavlja joj se ta mogućnost ovom Odlukom, ali bi za razliku 
od prije bila dužna provesti javni natječaj. To je smisao ovog određenja i tu su još neke sitne 
izmjene, recimo nikada nismo imali regulirano pitanje bankomata itd., to je sada uvršteno u ovu 
odluku, dakle sve ono što smo u međuvremenu vidjeli činjenično da se događa, a falilo je u 
Odluci sada je uvršteno. To se odnosi na članke 3. pa na dalje ove izmjene. I sada ako me možete 
još podsjetiti točno što je bilo ono jedno pitanje, zaboravio sam. Rekli ste da se bojite Bandić, 
možete mi samo reći na koje mislite. … Dakle dužni su provesti natječaj prema početnoj cijeni. 
Dakle, može se prenijeti pravnim ili fizičkim osobama uključujući i recimo Turističku 
zajednicu, nekoj gradskoj firmi, samo je ona od sada dužna provoditi javni natječaj, to je poanta 
priče. Dakle naprotiv, nema više mogućnosti direktno nikakve. Mislim da je to dijametralno 
suprotno ovoj bojazni koju ste izrazili. 

 



TOMISLAV BEČIREVIĆ: „Samo jedno pitanje. Recimo Novogradiško glazbeno 
ljeto, hoće li to biti da će Grad podijeliti 15 parcela pa se svi natječu ili će jedna osoba dobiti 
na korištenje sve to pa će ona onda davati u podzakup? 

 
GORAN TOMLJANOVIĆ: „Ovisi o propozicijama natječaja, dakle ovom Odlukom i 

Grad i firma kojoj Grad to ustupi, recimo Turističkoj zajednici dužna je javnu površinu, dakle 
natječaj i naravno tko bolje iz licitira Ili tko tko udovolji po cijeni koju Grad odredi, minimalno. 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „Netko dođe privatno ili iz nekog drugog grada, ponudi veću cijenu 

od one Grad odredi, da li on dobiva prije od Turističke zajednice.“ 
 

1  VINKO GRGIĆ: „Poštovane kolegice i kolege, nećemo privatizirati NG ljeto ili bilo 
što drugo, ako bude netko raspisivao to će biti netko ili gradske naše tvrtke ili Turistička 
zajednica. Nećemo privatiziranje, a njih ovom Odlukom tjeramo samo da raspišu opet javno 
nabavu ili natječaj. Nema nikoga, nema Bandića, nema rukica, nema ničega. Znači to je takva 
situacija, ja mislim da je to vrlo jasno. Nećemo dati nekoj medijskoj kući da upravlja našim, 
već može Turistička zajednica, gradska poduzeća ili netko od tih, ali do sada su oni davali kako 
su davali, kako su se dogovorili sa luka parkom toliko su dobili. Danas neće moći jer pojavljuju 
se i neki novi luna parkovi koji bi htjeli i za neku bolju cijenu, oni će raspisati natječaj i tko 
dobije taj će dobiti. Sporno je oko Turističke zajednice, do sada je Turistička zajednica sama 
razgovarala i pregovarala sa luna parkom i šta su se dogovorili to su i dobili. Danas više neće, 
od danas, od ove odluke morati će raspisati natječaj i gotova priča.“ 

 
GORAN TOMLJANOVIĆ: „Primjerice, udruga "Konji bili, konji vrani" zatraže 

hitan prostor za potrebe koje traju tri dana – mi kažemo može ali dužni ste raspisati natječaj po 
početnoj cijeni koju mi kažemo.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 11 „za“, nitko „protiv“, 4 „suzdržana“ člana Vijeća od 
glasovanja, na temelju članka 35. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima („Narodne 
novine“, broj 91/96, 68/98, 137/99, 22/00, 73/00, 129/00, 114/01, 79/06, 141/06, 146/08, 38/09, 
153/09, 143/12 i 152/14) i članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 
1/18), donijelo je  
 

ODLUKU 
o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju zemljišta i javnih površina 

u gradu Nova Gradiška 
 
 
KLASA: 944 - 01/20 - 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-20-3 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 10. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU  
      ULAGANJA ZA PROJEKT/OPERACIJU DJEČJE IGRALIŠTE KOVAČEVAC 
 



 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Klub vijećnika SDP-a 
razmotrio je materijale oko izgradnje dječjeg igrališta u Kovačevcu i kao takve će ih i 
prihvatiti.“ 

 
 LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Naravno, Klub vijećnika HDZ-a 
razmatrao je i ne možemo naravno biti protiv dječjeg igrališta u Kovačevcu, biti ćemo za. Ja još 
jednom kažem, ja izgori od želje da čujem novosti od Zamjenika gradonačelnika, doista sam 
zabrinuta. 
 Druga stvar, još sam samo htjela moliti, veličina, jačina, ali prije svega veličina pozicije je 
da bez obzira koliko mala bila opozicija ipak se poštuje pamet i logika razmišljanja opozicije. 
Dajte molim vas da dobivamo materijale potpune i jednoznačne, da nema sumnje, da znamo što i 
kako glasovati, ništa drugo.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 

Prijedlog na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  
suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 58. stavka 1. Pravilnika o provedbi 
mjera Programa ruralnog razvoja Republike Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. („Narodne 
novine“, broj 91/2019) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

ODLUKU 
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja 

za projekt/operaciju Dječje igralište Kovačevac 
 
 

KLASA: 023 - 05/20 - 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-20-3 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 11. PRIJEDLOG ODLUKE O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA ZAKUP 
       POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE  
       HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA NOVE GRADIŠKE 
 

Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu.  
 

Budući se za raspravu nije nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog na glasovanje. 

 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  
suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 31. stavka 13. Zakona o 
poljoprivrednom zemljištu („Narodne novine“, broj 20/18, 115/18 i 98/19) i članka 34. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

ODLUKU 
o imenovanju Povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta 



u vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Nove Gradiške 
 

 
KLASA: 320 - 02/20 - 02/02 
URBROJ: 2178/15-01-20- 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 12. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O IMENOVANJU V.D. RAVNATELJICE  
       GRADSKE KNJIŽNICE NOVA GRADIŠKA 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

JELENA KOVRE, u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Proučili smo, sve je jasno i 
slažemo se.“ 

 
  LJILJANA PTAČNIK: "Klub vijećnika HDZ-a slaže se s Prijedlogom." 
 
  Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
 Prijedlog zaključka na glasovanje. 

 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  
suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 43. Zakona o ustanovama („Narodne 
novine“, broj 76/93, 29/97, 47/99 i 35/08) i članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
R J E Š E N J E 

o imenovanju v.d. ravnateljice 
Gradske knjižnice Nova Gradiška 

 
 
KLASA: 022 - 06/20 - 01/ 
URBROJ: 2178/15-01-20-3 
 (Rješenje je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 .   .   .    
 

  BORISLAV VIDOŠIĆ, nakon što je pozdravio sve  nazočne: „Upravo sam se vratio 
iz Slavonskog Broda sa još jednog sastanka stožera civilne zaštite Županije Brodsko-
posavske, to je već peti u nizu na kojem sam bio nazočan i evo mogu vas izvijestiti ono što 
vjerojatno ste već i saznali da u Brodsko-posavskoj županiji imamo jednog s pozitivnim 
nalazom. Naravno, ime se ne zna, odnosno oni koji trebaju znati znaju, nama  nije dostupno 
da dođemo do toga podatka, međutim još se očekuje od 4 osobe čiji su nalazi poslani, a na 
jednoj se čak sumnja da je zaražena, a to ćemo vidjeti. Bili su pozvani prvi puta svi načelnici i 
općinskih i gradskih stožera gdje ih je predsjednik Stožera gosp. Stjepan Bošnjaković 
upoznao s onim što smo mi do sada poduzimali, kakve smo radnje poduzimali kao Stožer 
županijski i njima je dao nekakve naputke. Mi smo jučer održali i Stožer civilne zaštite grada 
Nove Gradiške, bili su nazočne svi osim dr. Marić, imala je obveze i za razumjeti je u ovom 
trenutku da nju najviše ljudi i zovu i da je ona u ovom trenutku možda i najzaposlenija u 



gradu. Tako da smo mi jučer isto donijeli određene mjere sve u skladu što nam u ovom 
trenutku zakon dozvoljava. Glavni stožer civilne zaštite daje naputke županijskom, a još nije 
spušteno na razinu gradskih i općinskih stožer. Međutim mi smo htjeli da se ipak okupimo, da 
budemo budni, da budemo spremni i sve sam upozorio i upoznao da će možda biti i 
izvanrednih sastanaka i sjednica kada ćemo se morati sastajati kako bude potreba i koliko 
bude hitnoća da ćemo se sazvati telefonski i da ćemo se naći. Trenutno držimo situaciju pod 
kontrolom i ono što svi upozoravaju, a i Župan i predsjednik stožera Stjepan Bošnjaković da 
nemamo još razloga za nekakvu veliku paniku. Naravno da smo očekivali da će morati doći s 
obzirom kako se okolnosti razvijaju u RH, da ćemo morati očekivati da će to biti u Brodsko-
posavskoj županiji. Koliko je sada saznanje da je sa zapadnog dijela naše županije, to može 
biti i iz Nove Gradiška, a može biti i iz nekoga sela ovdje. 

Uglavnom mi smo kao i Stožer BPŽ, a tako i naš gradski spremni. Ono što će nas u 
budućnosti očekivati vidjet ćemo, nadamo se da neće poprimiti nekakve visoke i velike 
razmjere, da ćemo se mi ipak nekako izboriti sa ovim. Dobili smo isto naputke, recimo ono 
što mnogi građani pitaju, u BiH hrvatski građani mogu ići isključivo sa putovnicom, u Srbiju, 
Mađarsku ne mogu ići. Srbija i Mađarska su zatvorile granice, ne mogu ići. U BiH eventualno 
ako netko nije još zatvorena granica, znači može ići isključivo s putovnicom, ne s osobnom. 
Vjerojatno su stavili putovnicu jer manji broj građana ima putovnicu, osobnu ima svatko pa 
vjerojatno su tražili nekakvo rješenje da smanje. 
 Kada sam se vraćao nazad razgovarao sam s ravnateljicom Dječjeg vrtića, znate da je 
naputak da se u škole ne ide, u dječje vrtiće se tko nema gdje sa djecom može dovesti. Jučer je 
bilo u Maslačku dvoje djece i u Radost je bilo četvero, danas je tri – tri. Ja sam danas 
razgovarao sa ravnateljicom i rekao sam neka se organizirao rad, neka sve tete ni ne dolaze na 
posao, mislim da ćemo čak staviti da bude samo jedan vrtić s obzirom da je samo šestero 
djece, neka se smanji i grijanje i energenti i nema potrebe da dolaze tamo. Ona će organizirati 
dvije tete, n e znam, od 7,00 do 12,00 i od 12,00 do 17,00 nekakvim redoslijedom koji ona 
bude sama htjela napraviti, uglavnom nema potrebe da svi dolaze na posao. Čak sam rekao da 
ćemo evo kasnije vidjeti i mi razgovarati kod nas i u Gradskoj upravi s obzirom da smo 
smanjili obim posla da možda po odjelima, moj će biti prijedlog da, naravno da će 
Gradonačelnik potvrditi da li je za ili nije, da smanjimo broj djelatnika jer nema potrebe da 
nas bude toliko. Danas smo na ulazu u Slavonski Brod kada smo dolazili, morali smo ispuniti 
jedan obrazac, jednu izjavu i uzeli smo izjave i Marku Ćosiću sam dao zadatak da isto to is 
kopira i svi koji ulaze u zgradu našu ovdje morat će ostaviti podatke, znači i morati će 
potpisati izjavu da nije u samoizolaciji. 

 
  VINKO GRGIĆ: „U zgradu Gradske uprave, ne na ulasku u grad?“ 
 
  BORISLAV VIDOŠIĆ: „U zgradu Gradske uprave, tako je. Od nekih općina smo i 

pohvaljeni, čak je i predsjednik Stožera rekao da pozdravlja našu Odluku koju smo mi donijeli 
mjere, ne znam ih sve na pamet ali imate na naših stranicama što smo mi, ono što je bilo pod 
našom ingerencijom mi smo to napravili i evo trudit ćemo se da sve ovo što svi pitaju da li se 
zatvaraju kafići, da li se zatvaraju restorani, mi nemamo ingerenciju da to napravimo. Mislim 
da to svima već treba biti jasno, međutim stalno nam netko šalje poruke da li mi radimo, hoće 
li nas zatvoriti itd. 

   Bilo je govora i o zelenoj tržnici, mi smo naravno ostavili zelenu tržnicu da radi, dokle 
god rade trgovački centri neka radi i zelena tržnica. Zatvorili smo buvlju pijacu pa su neki se 
malo pobrkali, pa su mislili da smo mi zatvorili i zelenu pijacu, znači nije zatvorena. Bez 
buvljaka mislim da možemo u ovom trenutku da nije neophodno da to bude, a tu se ipak jedan 
veliki broj građana okuplja. Tako, sve ono gdje budemo mogli naputak je da smanjimo i da se 
ljudi što manje kreću, naravno čini mi se, a i mnogi su to potvrdili da sami sebi najveći 



neprijatelji, odnosno ako se ne ponašamo onako kako bi se trebali ponašati, da smo sami sebi 
najveći neprijatelji. Slobodno ako znate za neke ljude koji su u samoizolaciji, a da se kreću po 
gradu, građanska dužnost bi bila nazvati 911 ili Policijsku postaju i obavijestiti o takvim 
kretanjima. Na području grada Nove Gradiške dvije osobe su uhićene i protiv njih će biti 
poduzete određene mjere financijske, ali to određuje Ministarstvo. Znači bilo je i u našem 
gradu takvim slučajeva da su se ljudi kretali, znači u koliko znate da netko bi trebao biti u 
samoizolaciji, a da nije, da se kreće normalno po gradu i ne znam, da ne kažem po kafićima, 
bilo bi dobro i dužni ste da to napravite i da to prijavite. Evo ako još netko ima pitanje, a da ja 
se nisam sjetio. 

 
  LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, nakon što se zahvalila na izlaganju gospodinu Vidošiću i  

vijećnicima na dolasku na sjednicu u ovim okolnostima zaključila je rad 20. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške u 12,50 sati. 
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